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Tilstede er: Torben Dybvald, Berit Baggers Sekyere, Thomas Bentsen, Jens-Erik Pedersen. 
Tilstede er også Karin fra driften som i kraft af at være ambassadør i vild med vilje, har rådet og 
vejledt bestyrelsen, i hvordan vi for mest ud af denne måde, at beplante grønne områder. 

 
1. VALG AF DIRIGENT OG REFERENT 

DIRIGENT: Berit Baggers Sekyere 

REFERENT: THOMAS BENTSEN 

 

2. ÆNDRINGER\RETTELSER TIL DAGSORDEN 

INDSÆTTELSE AF PUNKT 5 OG 6 

 

3. BESLUTNING OM HVOR DER SKAL PLANTES VILD MED VILJE. 

SERPENTINER STIEN 

GRØNNE AREALER VED TRAPPEN FRA NR. 23 TIL STRANDESPLANADEN. 

SKRÅNINGER VED DEN INTEGRERET INSTITUTION LÆRKEBO 

 

4. BESLUTNING OM HVILKE PLANTESAMMENSÆTNING. 

SERPENTINER STIEN: 

TO SLAGS BEPLANTNING BESTÅENDE AF, 

SOMMERFUGLSBLANDING OG DANSK VILDENG. 

  

GRØNNE AREALER VED TRAPPEN FRA NR. 23 TIL STRANDESPLANADEN: 

 MORGENFRUE MIX. MORGENFRUER I FLERE FARVER 

 

SKRÅNINGER VED DEN INTEGRERET INSTITUTION LÆRKEBO: 

 DANSK SOMMER BLANDING OGSÅ KALDET ”LET IT BE” 
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5. HVAD SKAL DER TIL FOR AT VI KAN KOMME I GANG 

JORDEN ER IKKE KULTIVERET ORDENTLIGT HVOR HAVEFOLKENE HAR RYDDET BUSKE. 

PÅ BAGGRUND AF DETTE SKAL DER AFTALES OG AFHOLDES ET MØDE MED SUNE RASMUSSEN 

OM HVORNÅR DETTE KAN BLIVE GJORT, DA DET ER AFGØRENDE FOR AT VI KAN KOMME I GANG 

MED VILD MED VILJE BEPLANTNINGEN. 

 

6. ROBOT PLÆNEKLIPPER EFTERSPØRGES. 

FLERE BESTYRELSESMEDLEMMER ER OVERBEVIST OM AT DER ER INDKØBT EN 

ROBOTPLÆNEKLIPPER. 

DET BLEV AFTALT AT EFTERLYSNINGEN AF DENNE BLIVER LØFTET OP PÅ NÆSTE 

DRIFTSGRUPPEMØDE. 


